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35 sesji Rady Gminy  

Sprawozdanie  z wspólnego posiedzenia Rady Gminy Piaski 

 

Dnia 27 września 2022 r. o godz. 10:00  w sali konferencyjnej Centrum Kultury i Biblioteki  w 
Piaskach odbyło się XXXVI wspólne posiedzenie komisji Rady Gminy Piaski 
W posiedzeniu wzięło udział  11 radnych  
: 
Wójt Gminy  - Wiesław Glapka 
Sekretarz Gminy - Andrzej Konieczny 
Skarbnik Gminy - Elżbieta Karolczak 
Kierownik referatu budżetowo – finansowego - Bogumiła Sosnowska   
 
 
Przystąpiono do analizowania i opiniowania projektów uchwał, które będą podejmowane na 
dzisiejszej sesji 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie gminy na 2022r.  
omówiła Skarbnik Gminy Pani Elżbieta Karolczak jak również odpowiadała na pytania radnych 
Uwag do projektu uchwały nie wniesiono 
 
Następnie Pan Wójt omówił projekt uchwały dotyczący wyrażenia zgody na przejęcie przez Gminę 
Piaski od Powiatu Gostyńskiego zadań związanych z zimowym utrzymaniem dróg powiatowych w 
sezonie zimowym 2022/2023, położonych w granicach administracyjnych gminy  
Pan Wójt dodał,że propozycja finansowa powiatu jest taka sama jak w ub roku  w związku z tym 
gmina wystosowała pismo o 10 % podwyżkę 
 
Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 
przedszkolnego w publicznym przedszkolu i oddziałach przedszkolnych w szkołach 
podstawowych prowadzonych przez Gminę Piaski omówił Pan Sekretarz dodał że dziecko objęte 
jest bezpłatną opieką przez 5 godzin dziennie, za pobyt więcej niż 5 godz obecnie uchwalona 
przez Radę Gminy opłata wynosi 1 zł Minister Edukacji i Nauki ustalił wskaźnik waloryzacji i 
uwzględniając ten wskaźnik to wysokość opłaty wyniesie 1,14 zł za każdą następną rozpoczętą 
godz dziecka w przedszkolu 

 
Następny projekt. uchwały w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz 
szczegółowe warunki przyznawania dodatków do wynagrodzenia zasadniczego oraz szczegółowe 
warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych 
zastępstw dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę Piaski również 
omówił Pan Sekretarz 
 Dodał ,że w związku iż wprowadzone zmiany do ustawy Karta Nauczyciela dotyczące stopni 
awansu zawodowego nauczycieli od dnia 1 09 2022r wprowadziły funkcję nie opiekuna ale   
mentora w jednostkach oświatowych – zmiana dotyczy nazewnictwa 
 
Projekt uchwały w sprawie pozbawienia kategorii drogi gminnej poprzez wyłączenie z użytkowania 
jako drogi publicznej na terenie Gminy Piaski omówił Pan Wójt . Radne Pani Hanna Powicka i 
Pani Justyna Sarbinowska zapytały czy będzie wystarczająco szeroko aby zmieścił się chodnik by 
w przyszłości nie okazało się że Gmina będzie odkupowała od mieszkańców to co teraz sprzeda. 
Wójt przekazał że teren jest bardzo szeroki, został dokładnie wymierzony i na pewno będzie 
miejsce na chodnik. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkich obecnych 
Radnych  
 



Następnie Pan Sekretarz omówił projekt uchwały w sprawie wyznaczenia miejsc do prowadzenia 
handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników na Targowisku w Piaskach oraz 
regulaminu prowadzenia tego handlu dodał,że rolnicy w piątki i soboty mogą bezpłatnie korzystać 
z miejsca wyznaczonego na targowisku przez gminę i sprzedawać swoje towary. 
 
Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej utworzenia Młodzieżowej Rady Gminy 
przedstawił Przewodniczący Komisji Skarg, wniosków i petycji pan Rafał Nowak  
.Dodał że komisja po dokładnym rozpatrzeniu petycji wydała opinię iż petycja w przedmiocie 
utworzenia  Młodzieżowej Rady Gminy jest bezzasadna i zarekomendowała Radzie Gminy Piaski 
podjęcie stosownej uchwały 
 .Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkich obecnych Radnych  
 
Następny projekt uchwały rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Piaski dotyczącej 
rozsypania ziemi  ( śmieci ) i gruzu niewiadomego pochodzenia na terenie rekreacyjnym 
znajdującym się pomiędzy Domem Kultury a ul Chrobrego  omówił Przewodniczący Komisji Skarg, 
, wniosków i petycji pan Rafał Nowak 
Przekazał że komisja dokonała szczegółowej analizy dokumentacji oraz wyjaśnień dotyczącej 
przedmiotowej sprawy złożonych przez Wójta Gminy jak i powołanej zarządzeniem  wójta komisji 
,która dokonała oględzin i niezbędnych badań  
 W wyniku czego  nie stwierdzono obecności odpadów  i w związku z powyższym Komisja 
przekłada Radzie Gminy Piaski wniosek o uznanie wniesionej przez mieszkańca m. Piaski skargi 
za nieuzasadnioną 
Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkich obecnych Radnych 
 

 Wolne głosy i informacje|: 
Pan Wójt przedstawił informacje o zamówieniach publicznych. a dotyczyły 

 

- Budowa świetlicy wiejskiej kontenerowej wraz z infrastrukturą techniczną w miejscowości 
Bodzewko Drugie i Drzęczewo Drugie 
- Przebudowie drogi dojazdowej do gruntów rolnych w miejscowości Bielawy Szelejewskie 
-  Utwardzenie części działek przy świetlicy wiejskiej w Strzelcach Małych 
- Przebudowie kuchni w Przedszkolu Samorządowym w Piaskach 
- Przystań Żgaliny – centrum aktywnego wypoczynku - realizacja programu Błękitno – zielone 
inicjatywy dla Wielkopolski 
-  Dostawa i montaż masztu flagowego przy szkole podstawowej w Piaskach 
 
-  Zamówienia publiczne powyżej 130 tys zł netto 
 
- Rozbudowa,przebudowai nadbudowa budynku zaplecza szatniowo – sanitarnego na stadionie 
sportowym w Piaskach 
- Termomodernizacja budynku Centrum Kultury i Biblioteki w Piaskach 
Przygotowanie dokumentacji i modernizacja budynków świetlic wiejskich w Bodzewie i Szelejewie 
Pierwszym 
- Przebudowa drogi Gminnej na odcinku od ul Drzęczewskiej w Piaskach do Drzęczewa Drugiego 
 
Informacje o zamówieniach publicznych stanowią załącznik do sprawozdania 
 
. Radna Pani Hanna Powicka zapytała czy przed rozpoczęciem modernizacji ul. Drzęczewskiej 
odbędzie się jakieś spotkanie z mieszkańcami i radnymi w celu zapoznania z dokumentacją 
. Pan wójt odpowiedział że takie spotkania z mieszkańcami nie sprawdzają się, ponieważ w 
trakcie wykonywania prac w dokumentacji zawsze nanoszone są jakieś zmiany, ale z  radnymi  jak 
najbardziej  
W dalszej części Wójt Gminy poruszył temat zmiany obrębu geodezyjnego za Marysinem. 
Zmieniono z Obrębu Strzelce Wielkie na obręb Piaski. Wójt poinformował radnych że będzie 
trzeba przemyśleć o nazewnictwo ulic. 



 
 Następnie Pan Sekretarz omówił kwestie realizacji projektu grantowego „Wsparcie dzieci z rodzin 
pegeerowskich w rozwoju cyfrowym  
Dodał, że zamówienie zostało zrealizowane i dostarczono 433 laptopy ,które trafią do rodzin 
zgodnie z założeniem programu Realizując program rządowy rodzice muszą osobiście odebrać 
laptop . 
 Pan Sekretarz Gminy poruszył również  temat ciepłego posiłku w szkole oraz dowozu uczniów 
nieuprawnionych do dowozu do szkoły. 
Dalej Pan Sekretarz przekazał radnym informację odnośnie wypłaty dodatku węglowego. 
Poinformował, że gmina otrzymała pierwszą transzę która wystarczy na wypłacenie 552 wniosków 
i zgodnie wg kolejności składanych wniosków będą realizowane wypłaty 
 
Następnie Pan Wójt poruszył temat podwyżki prądu która zwiększy się o 252%  
Radna Pani Hanna Powicka zapytała czy to prawda że szkoły w Bodzewie i Szelejewie zostaną 
zamknięte a dzieci będą dowożone do szkoły do Piasków. 
 Wójt Gminy odpowiedział żę taka sytuacja nie będzie miała miejsca. W razie konieczności 
rozpatrzone zostanie wprowadzenie nauki zdalnej.  
 
Radna Pani Karolina Przybylska zapytała czy są jakieś nowe informacje w sprawie kanalizacji w 
Strzelcach Wielkich. Pan Wójt poinformował że rok 2022 i 2023 jest terminem na zrealizowanie 
tego zadania. 
. Radny Pan Łukasz Waleński zapytał o 4 etap przebudowy drogi w Smogorzewie.  
Pan Wójt poinformował że w przyszłym roku raczej nie będzie możliwości przebudowy drogi 
dlatego że Gmina musiała by wydać pieniądze z gminnego budżetu gdyż nie mamy tutaj 
możliwości pozyskania pieniędzy z zewnątrz 
. 

 Przewodniczący Rady Pan Bernard Dorsz poinformował o pismach wpływających do Rady w 
okresie międzysesyjnym:  
Wprowadzenie zmian organizacji ruchu na DK 12 – 
 Wydzierżawienie powierzchni w szkole w Szelejewie na automaty z napojami. 
Zwiększenie budżetu dla OSP 
 
 
Na tym posiedzenie komisji zakończono  
 
 
 

Przewodnicząca posiedzenia            
  
           Maria Wesołek 

 


